

## 香格纳北京 - 冬季群展

艺术家：陈维，蒋鹏奕，陆垒，李山，刘晓辉，刘月，欧阳春，闫冰，杨福东，赵仁辉，赵洋

开幕：2019年12月27日，下午4点

展期：2019年12月27日至2020年2月16日（周二至周日，11:00-18:00）

地址：香格纳北京，朝阳区机场辅路草场地261号

联系：pressbj@shanghartgallery.com | +86 10 6432 3202

香格纳北京将于2019年12月27日至2020年2月16日推出冬季群展，汇集来自陈维、蒋鹏奕、陆垒、李山、刘晓辉、刘月、欧阳春、闫冰、杨福东、赵仁辉、赵洋这十一位艺术家的作品，跨越绘画、摄影、装置等多种媒介。除了呈现上述艺术家近年来为人熟知的创作主题，本次展览亦将带来其首次露面的全新作品。

## ShanghART Beijing - Winter Group Exhibition

Artists: CHEN Wei, JIANG Pengyi, LU Lei, LI Shan, LIU Xiaohui, LIU Yue, OUYANG Chun, YAN Bing, YANG Fudong, Robert ZHAO Renhui, ZHAO Yang

Opening: 4 PM, 27 December, 2019

Duration: 27 December 2019 – 16 February, 2020 (11:00-18:00, Monday Closed)

Location: ShanghART Beijing, 261 Cao Chang Di, Airport Side Rd., Chaoyang District, Beijing, China

Contact: pressbj@shanghartgallery.com | + 86 10 6432 3202

From 27 December 2019 to 16 February 2020, ShanghART is pleased to present a Winter Group Exhibition at the gallery's Beijing location, including works by eleven artists CHEN Wei, JIANG Pengyi, LU Lei, LI Shan, LIU Xiaohui, LIU Yue, OUYANG Chun,

ShanghART

Shanghai **Beijing** Singapore

香格纳画廊

YAN Bing, YANG Fudong, Robert ZHAO Renhui, and ZHAO Yang. This show not only brings together the artists' recent experimentations with mediums such as painting, photograph and installation, but also features a selection of new works that will be on view for the first time.